
 077-8508851טלפון + פקס .    79875מנחם, מיקוד: -כפר
 

 
 
 

 29.3.12 שבועימייל     

 28.3.12-ב תוצאות ההצבעה בקלפי .1

 נמנע  1נגד    ,    16בעד ,    78 -אישור תקציב 

 נגד  14בעד,  81 -אישור השקעה למתקן שעשועים            

 תודה לחברים שישבו בקלפי: אורה דביר, אמיליה בן יעקב, נורית ארז ושלמה ברוידא          

 .  הגינון בשטחיסיור קבלנים  .2

יתקיים סיור קבלנים בשטחי הגינון בישוב, פתוח למעוניינים    09:00בשעה  5.4.12ביום חמישי  

 להציע עצמם לתפקיד. כמו כן מי שמכיר אנשים מתאימים  מתבקש להפנות להם הודעה זו. 

 ₪.   200, תמורת תשלום של   מפות וחוזהטופס מבחן הצעות, במקום יינתנו           

 מצורף בהמשך. 22.3.12מיום  פרוטוקול אסיפת ישוב .3

 מצורף בהמשך.   21.3.12מיום פרוטוקול פורום חינוך ציבורי  .4

 שעות פתיחת הספריה בחול המועד פסח. .5

 הספרייה תהיה פתוחה בחול המועד פסח להשאלות בימים שני ורביעי בערב.  

 חג שמח!   סגור.  - 13.4 -ביום שישי, ה

 .  שיבוץ מתנדבים לחגים .6

 רכזת, מיטל נוביק, לימור אייל, קטי טל, אנה גולדסטרו, צביה גרשוביץ.–: שני מיכל אביבון

 אהרון ברוידא, איתן קלנר, גדעון גוטליבר  : יום השואה 

רכז, אוכמה אבירם, אמנון פישמן, צבי בן אריה,   –: מאיר ארגוב  ערב יום הזכרון לחללי צהל

 טלי שניר

 : אמנון זלינגר יום הזכרון טקס בבית הקברות

  –זיקוקין, גל בוימל )השומר הצעיר(  –רכז,  גידי קרון  – דורון קורנפלד: : יום העצמאות

 דגלים, טלי שניר, לימור אייל, ורדית וינטרגרין   –מפקד, צבי בן אריה 

 : דרור אבודרם, ורדית וינטרגרין, לימור אייל, קטי טל, אנה גולדסטרו, טלי שניר.שבועות

   052-3808821. פנו לאברהם טולדו אפשר עוד להצטרף

 . משרד האגודה יהיה סגור בשבוע פסח .7

   . פורסם בלוח המודעות. –פינוי אשפה ופסולת לקראת פסח  .8

 

 124.פרוטוקול פורום חינוך ציבורי מס'  

 

 

 21.3.12תאריך הישיבה: 

סלע, חלי -שמוליק לדרר, יהודית שוהם, רפי בוימל, מור רפפורט, רוני גרניט, אוכמה אבירם, ליאור אפלנוכחים: 

 רעות ניצןזלינגר, 

 אין חסרים: 

 סדר יום:  

 בחינוך הבלתי פורמאלי והחלטות להמשךעדכונים שוטפים מהנעשה  .1

 בחינוך הגיל הרך והחלטות להמשךעדכונים שוטפים מהנעשה  .2

מנחם  אגודת מתיישבי כפר  
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 מערכת החינוך היישובית בזמן חרום  .3

 2012תקציב החינוך לשנת  .4

 עדכונים בנוגע לצוות ההיגוי הבלתי פורמאלי  .5

 דיון והחלטות:

 בחינוך הבלתי פורמאלי והחלטות להמשך. עדכונים שוטפים מהנעשה  .1

רעות, המנהלת החדשה של החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב, פגשה את פורום החינוך במתכונת המלאה  

האחרון, ומלווה באופן צמוד ע"י מדריכה פדגוגית   1.3לראשונה והציגה את עצמה. רעות נכנסה לתפקיד ב

 )רוני צור(. רעות הציגה נושאים שונים לשיתוף ולדיון.

   – חופשת פסח בגבע .א

 4-5ו' )יער עזריקם,  -גבע יעבוד בפסח עם הילדים הרשומים בלבד, למעט טיול מועצתי לילדי ד'

באפריל(, שייצא בהובלת השומר הצעיר ובשיתוף ועזרה מצד רעות, ויהיה פתוח לכל ילדי היישוב  

 )ללא קשר לשיוך לגבע/לתנועה(. הטיול בתשלום למועצה. 

באפריל(. הטיול   2ג' ישתתפו בטיול מועצתי )שמורת המסרק, -במסגרת הפעילות בחופשה, ילדי א'

 מיועד לילדי גבע בלבד, וללא תוספת עלות.

   – קיץ תשע"ב בגבע .ב

ההכנות לקייטנת הקיץ בעיצומן, בשיתוף עם המועצה, ע"פ המודל שפורסם בפרוטוקול הקודם )פתוח 

 לכל ילדי היישוב(. 

החל מהיום, תתפרסם בכל חודש תוכנית להורים עם לוח הפעילויות המתוכננות   – תוכנית חודשית .ג

 במסגרות השונות של החינוך הבלתי פורמאלי. 

   – גבע .ד

נעשתה חשיבה מחודשת של רעות עם המדריכה הפדגוגית ועם הצוותים, לגבי אופן ארגון הקבוצות 

בבתים, והוחלט לבצע שינויים לאחר הפסח. השינויים ייעשו לאחר יידוע של ההורים ובשיתוף עם 

 הצוותים. 

   – מועדון נעורים .ה

נמצאה מדריכת נעורים חדשה )אפרת קוכמן( לנוער במקום גיא כ"ץ שעזב. רעות קיימה פגישה 

 ראשונה עם ההורים ועם הנוער. כמו כן, רעות עובדת על שינויים וחיזוק המועדון בשנה זו. 

   –תקציב וכלכלה  .ו

מתבצעת חשיבה מחודשת וטיפול בייעול כלכלי של המסגרות השונות, החל מכוח האדם וכלה ברכישת  

 ציוד וכד'.

   –מבנים ותשתיות  .ז

יש לבצע התאמות תשתיות וציוד לקראת השנה הבאה. חלק מהבתים אינם נותנים מענה מספק לצרכי 

הילדים והנוער, ועקב ריבוי הפעילויות בהם )גבע, מועדון, תנועת נוער, פרויקטים(, מאוד קשה לשלוט 

 בנעשה שם.

   – ימי שישי בבלתי פורמאלי .ח

(, המערכת הבלתי פורמאלית לא תהיה 30.3למעט מקרים מיוחדים שיישקלו לגופם )למשל בתאריך 

פתוחה בימי שישי. הניסיון הוכיח שמספרי הילדים הנמוכים שמשתתפים בפעילות בימי ו' אינם 

 מאפשרים את פתיחת המערכת בהיבטי ניצולת כוח אדם. 

   –" "בוקר עם ניקול .ט

בבוקר,  07:00מדובר בשירות שמספקת המערכת לפיזור ילדי ביה"ס האלה בגבע החל משעה 

, עם פתיחת שעריו. השירות משרת השנה מעט מאוד  07:45והורדתם בצורה מסודרת לביה"ס בשעה 

ילדים. הוא יימשך עד סוף שנה זו, ובשנה הבאה ייפתח בהתניה של מספר ילדים מזערי ותוך התחייבות  

 הורים מראש. 

  – ליווי הסעות של "שדות יואב" .י

 רעות לא תעסוק בנושא זה בעת הזו.

סיכום: כל הנושאים המתוארים לעיל נדונו והוסכמו בפה אחד. פורום החינוך מברך את רעות על  

 כניסתה הנמרצת לתפקיד, ומאחל לה הצלחה מלאה במילוי תפקידה. 

 בחינוך בגיל הרך והחלטות להמשך.עדכונים שוטפים מהנעשה  .2

  –( 30.3הפנינג גיל רך ) .א

 יהודית סיפרה על התוכנית, וחילקה משימות לאנשי הפורום. 
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  – 1600-1700מסגרת  .ב

אחרי שעות הגנים.  17ל 16כפי שפורסם, נעשה ניסיון להקים מסגרת נוספת לילדים ביישוב בין 

 למרות שהייתה התעניינות, אין הרשמה בפועל של ילדים, ולכן המסגרת לא תיפתח. 

   –תקציב מועצה  .ג

. עד 3-6בי, היא משתתפת בסכום שנתי קבוע לכל ילד בגילאים כחלק מתמיכת המועצה בחינוך היישו

₪ )בשנה( עבור כל ילד. ההכנסה הזו נלקחה בחשבון   800השנה, המועצה העבירה למערכת החינוך 

בבניית התקציב השנתי ושכר הלימוד. לאחרונה, התקבלה החלטה במועצה להעלות את סכום 

₪ לכל ילד )בשנה(, וזה יילקח בחשבון בתחשיב שכ"ל בשנה הבאה, יחד עם שאר  1850ההשתתפות ל

 השינויים בהכנסות ובהוצאות של המערכת.

 –הערכות לשנה"ל תשע"ג ופתיחת ההרשמה  .ד

 ההכנות בעיצומן. חסר עדיין מידע לגבי מספר תקני הגננות, ונושא המבנים.

 הכוונה היא לפתוח את ההרשמה במהלך חודש אפריל. 

 

 מערכת החינוך היישובית בזמן חרום  .3

השבוע התקיים תחקיר של צוות החירום היישובי )צח"י( באשר להתנהלות הקהילה בכלל ומערכת החינוך 

בפרט בימי ההסלמה האחרונה במצב הביטחוני בדרום. בפורום החינוך  התקיים דיון על שנעשה בימי  

 החירום, והתקבלו החלטות להמשך. באשר למה שנעשה:

א. מדובר במספר ימים בהם נפלו טילים באזור הדרום, ונשמעו אזעקות אמת גם בכפר מנחם, ומתוכם  

 (.11-13.3שלושה ימים שבהם מערכת החינוך הפורמאלית )בי"ס צפית והאלה( הייתה מושבתת )

 ב. צח"י הוא הגוף היישובי הרשמי המטפל במצבים שכאלה. 

ג. מצוין שהשיתוף עם המועצה בעניין קבלת ההודעות ואופן קבלת ההחלטות שופר משמעותית מהפעמים  

 הקודמות. 

ד. מערכת הגיל הרך פעלה במתכונת חלקית באופן הבא: הגנים פעלו יומיים מתוך שלושה בתוך המקלטים  

, כולל ארוח"צ, וגבע פעל בקבוצה אחת רב  1230ל 0730ובסביבתם )קרבה לאזור מוגן( בין השעות 

 גילאית בבית הבנים באותן השעות.

ה. מצב המקלטים שופר משמעותית ביחס לשנה שעברה, אך עדיין יש מקלטים שאינם מותאמים לקבוצת  

הגיל השוהה בהם, ויש להמשיך ולשפר את התשתית. כמו כן, תיערך רשימת השקעות הנדרשת לשיפורם,  

 ויוחלט בהתאם להתפתחויות מתי ואם להשקיע בכך.

ו. בית הבנים מתאים לפעילות מהסוג שנערכה לגבע, ויש לפעול לשימור הסטטוס לפיו בעת חירום גבע  

 מורשה להשתמש בו. 

ז. ביום הראשון למצב החירום, נערכה הערכת מצב, הכנת החללים, והמערכת לא נפתחה. נראה שזו 

 האופציה הנכונה במצבים שכאלה.

, ולכן לא הייתה בעיה עם מספר אנשי הצוות )על אף שחלק  50%ח. נוכחות הילדים במסגרות הייתה של כ

 מאנשי הצוות נאלצו להישאר עם ילדיהם בבתים שכן ביישוביהם לא התקיימו לימודים(. 

 סיכום: 

א. פורום החינוך מודה לכל אלה שלקחו חלק בפתיחת מערכת החינוך בזמן החירום. מדובר בעבודה 

מלאת אחריות, והיא נעשתה תוך מחשבה רבה ומאמץ גדול ועל כך מגיעה הוקרת תודה גדולה 

 מהקהילה כולה.

ב. במצב חירום, על מערכת גבע לעשות את כל המאמצים על מנת לקבל לחיקה את כל ילדי היישוב, 

 כולל כאלה שאינם רשומים, בכפוף לתשתית מתאימה ולמספר אנשי צוות מספק. 

במידה וניתקל במצב חירום נוסף, על ההורים שילדיהם אינם רשומים לגבע ומעוניינים להיעזר 

, וזו תעשה את כל  ערב הפעילותבמסגרת זו בתקופת החירום, לפנות למנהלת החינוך הבלתי פורמאלי 

המאמצים לאשר את השתתפותם בפעילות גבע, תמורת תשלום החלק היחסי של ימי הפעילות  

 הרלוונטיים.

ג. גם בפעם הבאה שנדרש לכך, המערכת תהיה סגורה ביום הראשון למצב החרום שישמש להערכת  

מצב, וצח"י יחד עם מנהלי המערכת יבצעו הערכת מצב מחודשת מדי ערב לגבי עצם ואופן הפעילות  

 למחרת.

ד. באשר לגני הילדים הצעירים )פצפון, פטל ופשוש(, יש לבצע הערכות מיוחדת בהתאם לאורך  

 תקופת החירום. 

 

   – 2012תקציב חינוך לשנת 

 סיכום: התקציב הוצג לחברי הפורום ואושר כלשונו. 
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   – עדכונים בנוגע לצוות ההיגוי הבלתי פורמאלי .4

בשבועות האחרונים צוות ההיגוי עושה מאמצים גדולים על מנת להשלים את התהליך. אנשי פורום החינוך  

השתתפו בחלק ממפגשי הצוות. יש לעשות מאמצים להשלים את התהליך בהקדם, כיוון שהוא משפיע 

 באופן מכריע על ההערכות לשנה הבאה שיש כבר להתחיל ולבצע.

 סיכום:

השאיפה היא לייצר הסכמה בתוך צוות ההיגוי יחד עם פורום החינוך על אופן סיום התהליך בתקופה  

הקרובה. במקרה שלא תהיה הסכמה, תקבע פגישה של צוות מצומצם שיכלול נציגים של פורום  

החינוך, צוות ההיגוי )כולל אנשי מקצוע חיצוניים( וועד היישוב, בהנחיית מנחה חיצוני מטעם 

ובפגישה זו תלקח החלטה כיצד להשלים את תהליך הבחירה ולהעבירו ליישום בידי הגופים  ,המועצה

 הרלוונטיים.

 

 

 רפי בוימל                                                                                               

 יו"ר פורום חינוך ציבורי                                                                                        
 

 

 פרוטוקול 

 2012של אסיפה כללית מיום בחודש 

 
 22.3.12תאריך האסיפה: 

 ___ מס' חברי האגודה הנוכחים באסיפה:

 אמנון זליגר ליו"ר האסיפה נבחר:

 שמוליק לדרר למזכיר האסיפה נבחר:

 

  :של האסיפה סדר היום

 

 . הכולל בתוכו גם את מערכת החינוך 2012לקלפי את הצעת הוועד לתקציב העברה  .1

נו ₪ מכספי פיתוח העומדים לרשות  189,000השקעות במתקן משחקים בגבעת הילדים בסך  .2
 .במועצה האזורית.

 צורך אישורם. הצגת חברי הקלפי .3
 

 :החלטות
 הצעה להחלטה לבחור את אמנון זליגר ליו"ר ושמוליק לדרר כמזכיר האסיפה .1

 אושר פה אחד:  חלטהה        

 מזכיר האגודה הציג את התקציב וכן את תוכנית ההשקעות. .2

 .אושר פה אחד להעביר את הנושא להצבעה בקלפי ליום רביעי הקרוב:  החלטה       

 . קלפי לאישור האסיפה  ועדת יו"ר האסיפה הציג את חברי  .3
 נורית ארז, אמיליה בן יעקב, דרור אבודרם, אורה דביר, שלמה ברוידא.החברים הם:

 ו. קלפי אושרה פה אחדהחלטה: 

 רשם: שמוליק                                                                                                   
 
 
 
 


